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 Dato og tid:  
29-5-2024 

Sted:  
Skolen kl. 19.00-21.30 

Mødeleder: 

Bjarne 

Referent: 

Mette L 

Deltager:  
Magnus - Jenni – Maria – Marie – Morten – Peter -Claes – Mette - Linda – Jesper og Bjarne  

 Emne 

 

Tid og 

ansvarli

g 

Beskrivelse af emne – punkt. Referat 

1 

 

• Godkendelse af referat  Mette L  Referat fra sidst er godkendt. 

2 • Økonomi Bjarne    Bjarne gennemgik budgettet for 2023. Der var 140.000 i overskud, som vi 
har søgt om at bruge i 2024 i stedet for 2025.  
Overskuddet skyldes bl.a. at vi har fået refunderet nogle sygedagpenge, vi 
har fået fra sprog- og IT-puljer og børnetallet endte bedre end forventet. 
 

Bjarne og Maj-Britt er i gang med at lave et tilrettet budget for 2024. Den 
vil blive sendt ud, når de er færdige. 
 
I år forventer vi at bruge en del penge på renovering af Søndergård, 

legepladsen og indretning af læringsmiljøer i den nye vuggestuegruppe på 
Søndergaard. 
Vi skal have hegn sat op på Munkgaard. 
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3 • Orientering  
o Claes 

 

 

 
Claes 

 Det der fylder for personalet lige pt er at vi står i nogle overgange, både 
børn fra Munkgård til Hulen og fra Hulen til skole. For vuggestuen er det 
byggerod og uvisheden om hvornår der skal flyttes rundt, som fylder for 
dem. 
  

4 • Orientering  
o Bjarne 

 

Bjarne • Linda 

• Trine 

• APV 

• sygefravær 

 

Vi er ved at køre Nebula. Vi mangler to moduler. Det er Linda der er 
tovholder. Hun er vores sprog vejleder i institutionen og har ca. 11 timer 

om ugen til sprog. Det er også hende der har kontakt til talelæreren, Bodil. 
Som noget nyt har vores pædagoger også været på et lille kursus ved 
Bodil i musik sproglige aktiviteter.  
 
Vi har fået en familiebehandler, som sidder her ude hver torsdag. Hun 
sidder på skolen. Forældre kan anonymt ringe til hende og få tid til en 
samtale. Det er et tiltag i hele Herning kommune. 

 
Vi laver en APV til efteråret. Det bliver anonymt. Når den er lavet, kigger 
vi på den, og laver handleplan, hvis det er nødvendigt. 
 
Vi lå på 5,5 % i sygefravær i 2023. I 2024 ligger vi på 5,4 lige pt.  
Vi prøver på at være obs på, hvad vi kan gøre for at mindske 

sygefraværet.  
 
 
Sygefravær år 2021-2024 
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5 • Hvad er bestyrelsen 
arbejdsopgaver 

• Bestyrelsesmedlemmer  
• Maria Bonde 
• Peter Ross 
• Marie Lundgaard 

Blandebjerg 
• Morten Høj 
• Jenni S. Møller  

 

 • Forretningsorden 

• Arbejdsopgaver 

• Principper 

• Valg til formand 

• Valg til næstformand 

 

Bjarne gennemgik forretningsordenen.  

Vi har bestemt i ledelsen, at der hver gang er 1 pædagogisk leder med til 
bestyrelsesmøde. Til mødet i december, hvor det også er lidt julefrokost, 
vil alle tre deltage. 
Vi skal være obs på, at ved ansættelse af fast faglig personale, skal 
bestyrelsen tilbydes en plads i ansættelsesudvalget. 
På mødet til august gennemgår vi punkterne i forretningsordenen. Den 

bliver sendt ud sammen med referatet.  
 
Arbejdsopgaver og forventninger til bestyrelsen bliver gennemgået. Det 
bliver også sendt ud sammen med referatet.  
Skal vi være bedre til at gennemgå læreplanstemaerne?  

 
Principper bliver gennemgået. 

Skal vi have lavet et princip omkring skærmtid? 
Principperne vil ligeledes blive sendt ud sammen med referatet, og så vil vi 
vende de principper I har noget til, på næste møde. 
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Marie bliver valgt som formand 
Jenni bliver valgt som næstformand 
    

5 • Bygning og renovering  Bjarne   Renoveringen af Søndergård er i fuld gang. Der skal laves rigtig mange 
terrassedøre, men vi har fået lov til, at de fleste kun skal kunne åbnes ved 
brand.  
Tag og ventilation begynder håndværkerne med den 1/7 og forventes 

færdig 1/11. 
Det er bestemt at der også skal laves tag og udluftning, og mens taget 

skal tages af, må der ikke være børn i huset. Planen er, at det skal foregå i 
juli, og derfor skal børnene være på Munkgård imens.  
 
På Asylgade skal Troldebo’s Krybberum rives ned eller godkendes som 
skur. 

 
Sommerfuglenes lokale har fået dispensation og vi afventer hvornår det 
skal renoveres. 
På budget konferencen i april, blev der afsat penge til renovering. 
 
Til august får vi svar på, hvor meget der bliver afsat til yderligere 
udvidelse i Snejbjerg.  

  

 

6 • Datoer på kommende 
bestyrelsesmøder 

Bjarne • Dato for 2024/2025 i 

kalenderen 

05-09-24 kl. 19.00 - 21.30 

16-12-24  Kl. 18.00 - 21.30 Møde + julefrokost 

25-02-25 kl. 19.00 - 21.30 

  

30-04-25 kl. 19.00 - 21.30 

22-05-25  kl. 16.45 - 19.00 Grill + bestyrelsesvalg 
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7 • Emner til næste gang. Bjarne  • Forslag på emner til 

bestyrelsesmøde  

 

• Principper - skærmtid 
• Forretningsorden  

• Bestyrelses arbejde 
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